
PROTOKÓŁ NR 16/2015 

Z OBRAD XVI NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 2 WRZEŚNIA 2015 ROKU 

 

W obradach udział wzięli  

- radni zgodnie z załączoną lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

4.  Sprawy różne  

5. Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Czesław Ćwikliński .  

W obradach wzięło udział 14 radnych  

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad , który został przyjęty 

jednogłośnie   

 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła Skarbnik 

Gminy Pani Alicja Ziółkowska  i wyjaśniła , że należy zmienić uchwałę , która podejmowana 

była na poprzedniej sesji 15 lipca 2016 roku . Okazało się , że w tej uchwale jest błąd i po 

uzgodnieniu z RIO należy tą uchwałę uchylić , a nową podjąć   

 

Pan Krakowiak zapytał się  , czy to prawda , że zmieniły się ceny na wykonanie drogi 

realizowanej wspólnie z Młodzieszynem 
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Pani Skarbnik wyjaśniła , że zmniejszył się koszt wykonania tej drogi  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVI/168/2015 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

AD. 4 

 Pan Krakowiak Gabriel zwrócił uwagę , że nic nie dzieje się w sprawie dowozu 

mieszkańców . Rozmowy z MZK trwają już bardzo długo , a powinna już być zawierana 

umowa na niższą stawkę z wozokilometra , lub powinien być ogłoszony przetarg na nowego 

przewoźnika  

 

Pani Sekretarz wyjaśniła , że zostało wysłane pismo  do miasta z propozycją podpisania 

stawki na 3,20 z 1 km. , natomiast miasto odpowiedziało , że proponują stawkę 4,50 zł. z 1 

km. . Pani Sekretarz stwierdziła , że decyzja w sprawie przewozu mieszkańców należy do 

Rady Gminy  . 

Pan Krakowiak i Pan Sitarski stwierdzili , że należy ogłosić przetarg  

 

Pani Borek Dorota zapytała , czy PKS zgłaszał jakieś propozycje w sprawie dowozu i 

poinformowała , że bilety jednorazowe w PKS są po 2,5 zł… , a bilety miesięczne są też 

tańsze  

Pan Przewodniczący zaproponował , aby dowozem osób z Czerwonki zajął się ktoś 

oddzielnie  

Pani Nagłowska stwierdziła ,że PKS Grodzisk utworzył 2 linie „S” , które pokrywają się z 

liniami MZK. Obecnie MZK wykonuje 9 kursów dziennie  mimo próśb o zmniejszenie  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby zakończyć współpracę z MZK 

Pani Wódka Jadwiga poinformowała , że Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Sochaczewie 

powiadomił rodziców , że nie przyjmie do szkoły dzieci z naszej gminy  i jest teraz problem , 

bo to Dyrektorzy szkół zakupują dla uczniów podręczniki , a wcześniej nie było zgłaszane , że 

te dzieci będą chodzić do naszych szkół .  
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Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził ,że na następnym posiedzeniu komisji należy 

podjąć decyzję o zakończeniu współpracy z MZK , ten wrzód należy wreszcie przeciąć , bo 

współpracy z miastem nie ma żadnej . Przewodniczący Pan Ćwikliński stwierdził , że gmina 

powinna  zamknąć schronisko do końca 2015 roku , a swoje 3 psy umieścić w jakimś innym  

schronisku . 

Pani Nagłowska poinformowała , że gmina Sochaczew za 4 miesiące zapłaci za linię  

autobusową  na Czerwonce około 40 tysięcy . 

Pani Skarbnik stwierdziła , ze decyzję o ogłoszeniu przetargu na przewóz osób może podjąć 

rada , a nie Pan Wójt , czy Pani Sekretarz . 

Pani Sekretarz stwierdziła , że w ubiegłym roku Państwo radni też protestowali przeciwko tak 

dużej stawce , ale był to rok wyborczy i było za późno , aby ogłaszać przetarg , a nie 

mogliśmy zrezygnować z dowozu osób . 

Pan Zieliński Sławomir zaproponował , aby podać do publicznej wiadomości przyczynę 

rezygnacji z przewozów ZKM 

Pan Przewodniczący Rady Gminy  powiedział , aby wyraźnie napisać w piśmie do miasta , że 

rezygnujemy z transportu ZKM  ponieważ dzieci z naszej gminy nie zostały przyjęte do 

szkoły w mieście  . My zapewnimy dowóz dzieci do naszych szkół autobusem szkolnym .  

 

AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy  zakończył obrady XVI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

      Protokółowała                                                                   PRZEWODNICZACY 

Wiesława Dałkiewicz                                                      RADY GMINY SOCHACZEW 

                                                                                                   Czesław Ćwikliński  


